



ABOUT MYOS: BOILERPLATE

EN LONG

Berlin-based Myos (<https://myos.com>) is building the first global product-based working capital provider. Founded in 2018, the company continues to break new ground with its disruptive, AI-enabled risk scoring model. By leveraging the transparency and availability of data on e-commerce platforms, Myos evaluates credit risk based on sales potential of trading products. The financing is fast, risk-free and super flexible - without annuities, personal guarantees or impact on credit scores.

EN SHORT

Myos offers merchants a radically new form of fast and easy working capital financing: Focused on trading goods, AI- and data-driven, without annuities or personal guarantees.

DE LONG

Myos (<https://myos.com>) baut den ersten globalen produkt-basierten Working Capital Anbieter auf. Gegründet in 2018, beschreitet die Firma neue Wege mit ihrem disruptiven, AI-basierten Risiko-Scoring Model. Myos nutzt die Transparenz und Datenverfügbarkeit auf E-Commerce-Plattformen, um das Kreditrisiko auf Basis des Umsatzpotenzials von Handelsprodukten zu bewerten. Die Finanzierung funktioniert schnell, risikofrei und flexibel - ohne Annuitäten, persönliche Garantien oder Auswirkungen auf die Bonität.

DE SHORT

Myos bietet Händlern eine radikal neue Form der schnellen und einfachen Finanzierung von Working Capital: Fokussiert auf Handelsprodukte, AI- und datengesteuert, ohne Annuitäten oder persönliche Garantien.